

That the Bill be referred to the said special committee, in due course;

That, notwithstanding Rule 66(1)(b), the special committee be composed of the Honourable Senators Bonnell, Cools, Cottreau, David, De Bané, Guay, Ottenheimer, Robichaud, Tremblay and Wood;

That the quorum of the special committee be four members; and

That the committee have power to send for persons, papers and records, to examine witnesses, to report from time to time and to print such papers and evidence from day to day as may be ordered by the committee.

For Thursday, 21st April, 1988

By the Honourable Senator Marshall:

19th April, 1988—That, in the opinion of this House, the government should consider the advisability of amending the *War Veterans Allowance Act* and Part XI of the *Civilian War Pensions and Allowances Act* in order to provide for the payment of an allowance, as defined under each of those Acts, to any Canadian veteran or qualified civilian of World War I, World War II or the Korean conflict, or to any widow or orphan of such a veteran or qualified civilian as defined in those Acts, whether or not such veteran or qualified civilian, widow or orphan has resided in Canada at any time since either of those wars or the Korean conflict, as the case may be; and

That, within 120 days after the adoption of this resolution, the Leader of the Government in the Senate should consider the advisability of tabling in the Senate the response of the government to this recommendation.

Que le projet de loi soit déféré à ce comité spécial, en temps voulu;

Que, nonobstant l'article 66(1)(b) du Règlement, le comité spécial soit composé des honorables sénateurs Bonnell, Cools, Cottreau, David, De Bané, Guay, Ottenheimer, Robichaud, Tremblay et Wood;

Que le quorum du comité spécial soit de quatre membres; et

Que le comité soit autorisé à convoquer des personnes, à exiger la production de documents et pièces, à interroger des témoins, à faire rapport selon les besoins et à faire imprimer au jour le jour les documents et les témoignages qu'il juge à propos.

Pour le jeudi 21 avril 1988

Par l'honorable sénateur Marshall:

19 avril 1988—Que, de l'avis de cette Chambre, le gouvernement devrait envisager l'opportunité de modifier la *Loi sur les allocations aux anciens combattants* ainsi que la partie XI de la *Loi sur les pensions et allocations de guerre pour les civils* de manière à prévoir le versement d'une allocation, aux termes de ces lois, à tout ancien combattant ou civil canadien qualifié de la Première Guerre mondiale, de la Seconde Guerre mondiale et de la guerre de Corée, ou à toute veuve ou orphelin d'un tel ancien combattant ou civil qualifié ainsi que définis dans ces lois, que cet ancien combattant ou civil qualifié, veuve ou orphelin aient résidé ou pas au Canada à n'importe quel moment depuis la guerre, selon le cas; et

Que, dans les 120 jours qui suivent l'adoption de la présente résolution, le Leader du gouvernement au Sénat devrait envisager l'opportunité de déposer au Sénat la réponse du gouvernement à la présente recommandation.

Questions

All questions will appear on the Order Paper of the first sitting day of each week.

Toutes les questions figureront au Feuilleton du premier jour de séance de chaque semaine.